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Antenneforeningen 

 

Referat fra ekstraordinær generalforsamling 

Mandag den 12. maj 2025 kl. 19.00 

Afholdt i Ankers Gaard 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent og stemmetællere. 

3. Aflæggelse af regnskab for 2024. 

4.  Eventuelt 

 

 
1. Valg af dirigent.  
Jimmy Rohde blev valgt til dirigent 
 
2. Valg af referent og stemmetællere. 
Irene Johnsen blev valgt til referent. Stemmetællere vælges hvis det bliver relevant. 
 
3. Aflæggelse af regnskab for 2024 til godkendelse. 
Henrik redegjorde for afslutningen på de bilags problematikker der har være med KAB i forhold til 
Driftsregnskabet for 2023.  
 
I balancen fra KAB 2023 regnskabet, er der hensat 100.000 til investeringer som ikke er afholdt, og 

det er ændret i den nye Regnskabslov, så det har Kabelplus lavet om på, således at Egenkapitalen 

fremgår af Regnskabet.  

Hvis der efterfølgende bruges penge på anlægsinvesteringer, så afskrives disse på den 

afskrivningshorisont, som der er gældende i Anlægskartoteket. Der har ikke været 

anlægsinvesteringer i 2024, hvorfor vi har brugt ultimo, og ikke modregnet resultatkontoen 

(primosaldo 1.1.2024: 947.300 kr). 

Vi har således lavet et Regnskab for 2024, som afspejler dette, efter revisor henstilling, men revisor 

har anbefalet, at vi først i 2025 kan opstille et revideret regnskab, som tager udgangspunkt i 2024 

ultimo balancen, med korrekt anført Egenkapital og dertil hørende drift og balance. 

 
KAB Driftsregnskab 2024 stemmer i forhold til det overleverede driftsregnskab. 
 
Herefter gennemgik Henrik det udleverede Årsregnskab 2024, og redegjorde for de forskellige 
poster, og hvad der ligger til grund for tallene. 
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Regnskabet 2024 viser et Resultat på kr. 160.340,00 i underskud, og en positiv Egenkapital på i alt 
kr. 398.630,00, når hensættelsesfonden modregnes. 
 
Bankudskrift viser en beholdning på godt 500.000,00 kr. pr. dags dato, pr. 31/12 2024 var 

beholdningen på 24.198 kr. 

 

Der var et spørgsmål til side 6 pkt. 4 vedr. Revision 2025 som er sat til 15.000,00 i Budgettet. Henrik 

redegjorde for den forventede stigning. 

 

Efter at der er enighed mellem AKB og Frederiksholmnet om at sætte antennebidraget op, så viser 

budgettet for FrederiksholmNet i 2025, at vi kommer ud af 2025 med et pænt overskud. 

 

Alt er nu afsluttet med KAB, og er flyttet over til Kabelplus der herefter står for alt administration 

vedr. FrederiksholmNet. 

 

4. Eventuelt 

Der er ikke flere udeståender omkring Frederikshøj, så der var enighed om at hele sagen afsluttes 

nu. 

 

 

 

 

 Den 13. maj 2025  

Referent v./ Irene Johnsen 
Vedtaget af bestyrelsen  


